
Referat: Elevrådsmøde - 19/8-2021
Tilstede: Marwan, Esmanur, Birdal, Berke, Mahnoor, Alaa, Serhat, Jasin, Mikkel.

Til mødet blev der bragt en masse punkter op til diskussion (se nedenfor). Alle disse punkter
vil til næste møde blive uddelegeret i elevrådet, således at de kan konkretiseres og
prioriteres inden de bringes videre til dialog med ledelsen.

Det besluttes at dem som vil stille op som formand laver et kort pitch til næste møde, hvor
der så skal vælges en formand. mødet afholdes om ca. 14 dage.

● Klasseaktiviteter: Husk at alle klasser skal lave en aktivitet indenfor den første
måned. Der bliver snakket om hvad de forskellige klasser gør. Evt vil HF klasserne
gøre det sammen.

● Kantine/maskine: Jasin: Der ønskes nogle flere varianter af snacks i maskinen. Vi får
en brochure fra Steven, hvor elevrådet kan vælge nogle varianter.

○ evt nogle frost retter i en maskine?
○ Kan vi få implementeret madordningen fra ISH på KPG?

● Stole i HF afdelingen. Disse er ret dårlige at side på, er det muligt at søge om at få
nogle nye?

● Toiletter: Der nedsættes et toilet task-force som kommer med et oplæg til hvad
eleverne ønsker af forbedringer.

● Bederummet: Der ønskes fri adgang til bederummet.

● Telefoner: De bliver næsten kun samlet ind på HF, men ikke i samme grad på STX.
Der ønskes en ensretning eller afskafning af ordningen.

● Samarbejde med ISH: Mikkel informerer om at den kommende formand skal tage
kontakt til ISH’s formand, således at der kan komme et samarbejde.

● Kikke på UP-undersøgelse. Ungeprofil fra KK. Elevrådet skal Inddrage eleverne i
hvordan Elmiyes pointer kan imødekommes og hvordan vi kan ændre deres vaner.


